
Saksprotokoll i Kommunestyret - Ørland kommune - 26.02.2015
Behandling:

Laila Lund (SP) fremmet forslag til tilleggs punkt fra Senterpartiet, Høyre, Frp og Venstre
Punkt 2
For å få en skole som har et akseptabelt innendørs støynivå må det foretas støyberegninger etter 
Arbeidsmiljølovens forskrift om tiltak og grenseverdier ihht ekvivalentnivå LpA8h.

Marit Sletten (H) fremmet på vegne av H, FRP, SP og V følgende forslag til alternativ 
innstilling:
Med bakgrunn i utredninger og vurderinger i saksframlegg, anbefaler kommunestyret i Ørland at 
ny barneskole på Brekstad lokaliseres på «Tommelise-tomta» med tilhørende arealer. 
Kommunestyret ber om at også tennisanlegget vurderes innlemmet som en del av skoletomten 
for å legge til rette for best mulig utearealer. Kommunestyret vektlegger nærhet til svømme- og 
idrettshall som svært viktig, i tillegg til at tomtealternativet er en god løsning mht 
trafikksikkerhet og muligheter for felles buss-transport med ungdomsskolen. 
Kommunestyret finner det svært viktig at en kommer i gang med planlegging og tilrettelegging 
for bygging så raskt som mulig. Kommunestyret finner at «Tommelise-tomta» med tilliggende 
arealer gir et best mulig skole- og opplæringsmiljø, og ber derfor rådmannen starte videre plan-
og reguleringsarbeid for ny skole på tomta.

Votering mellom alternative forslag til innstilling:
Alternativ til innstilling fremmet av Marit Sletten (H) på vegne av H, FRP, SP og V:
Enstemmig vedtatt.

Tilleggsforslag fremmet av Laila Lund (SP) til innstilling fremmet av komite for oppvekst, 
kultur og idrett:
Enstemmig vedtatt.

Innstilling fremmet av Komite for oppvekst, kultur og idrett i komitemøte 12.02.15:
Falt med 20 mot 5 stemmer.

Endelig vedtak:

1. Med bakgrunn i utredninger og vurderinger i saksframlegg, anbefaler kommunestyret i 
Ørland at ny barneskole på Brekstad lokaliseres på «Tommelise-tomta» med tilhørende 
arealer. 
Kommunestyret ber om at også tennisanlegget vurderes innlemmet som en del av 
skoletomten for å legge til rette for best mulig utearealer. Kommunestyret vektlegger 
nærhet til svømme- og idrettshall som svært viktig, i tillegg til at tomtealternativet er en 
god løsning mht trafikksikkerhet og muligheter for felles buss-transport med 
ungdomsskolen. 
Kommunestyret finner det svært viktig at en kommer i gang med planlegging og 
tilrettelegging for bygging så raskt som mulig. Kommunestyret finner at «Tommelise-
tomta» med tilliggende arealer gir et best mulig skole- og opplæringsmiljø, og ber derfor 
rådmannen starte videre plan- og reguleringsarbeid for ny skole på tomta.

2. For å få en skole som har et akseptabelt innendørs støynivå må det foretas 
støyberegninger etter Arbeidsmiljølovens forskrift om tiltak og grenseverdier ihht 
ekvivalentnivå LpA8h.




